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Protokół Nr 2/2018 

z obrad II Sesji Rady Gminy Konopiska 

z dnia 27 listopada 2018 r., od godz. 13:05 do godziny 13:50 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Konopiska. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

W II Sesji uczestniczyło 15 radnych. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy 

Konopiska - pan Edward Bałdyga. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 
obrad, w Sesji uczestniczyło 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. (Lista obecności w 

załączeniu do niniejszego protokołu). Przewodniczący Rady Gminy Konopiska – powitał: 

radnych, Wójta Gminy Konopiska –pana Jerzego Żurka, Skarbnika Gminy – panią Jadwigę 
Janik, Sekretarza Gminy – Panią Barbarę Ankowską – Lis, radcę prawnego – Panią Wiesławę 
Rodak, Dyrektor SP ZOZ – Panią Annę Pogorzelską sołtysów, mieszkańców i pracowników 

urzędu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z I  Sesji Rady Gminy. 

 

p.E.Bałdyga- poinformował: protokół był wysłany wszystkim radnym, nie zgłoszono 

poprawek do w/w. protokołu. Zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

 

Uwag nie było. 

 

p.E.Bałdyga- poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z I sesji, za przyjęciem: 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    1 radnych (przez pomyłkę) 
                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Protokół z I sesji został przyjęty większością głosów. 

 

 

Ad. 3. Ustalenie porządku obrad. 

 

p.E.Bałdyga- odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Konopiskach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na okres dłuższy   

 niż 3 lata. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Konopiska          

z organizacjami pozarządowymi na rok 2019. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

Konopiska na lata 2018-2026. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2019 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych 

na rok 2019. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej na 2019 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy 

Konopiska. 

14. Sprawy różne i zapytania. 

15.  Zakończenie obrad. 

 

p.E.Bałdyga- wpłynęły wnioski o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 16, 17 

następujących uchwał: 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjętej, jako podstawa 

obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Konopiska na rok 2019. 

 

17.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

p.E.Bałdyga - prosił o przegłosowanie wprowadzenia do porządku obrad punktu 16. Podjęcie 

uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjętej, jako podstawa obliczenia 

podatku rolnego na obszarze Gminy Konopiska na rok 2019. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy jednogłośnie wprowadziła do porządku w/w. uchwałę. 

 

p.E.Bałdyga - poprosił o przegłosowanie wprowadzenia do porządku obrad punktu 17. 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy jednogłośnie wprowadziła do porządku w/w. uchwałę. 

 

p.E.Bałdyga- odczytał nowy porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
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przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na okres dłuższy niż 
3 lata. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Konopiska z 

organizacjami pozarządowymi na rok 2019. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

Konopiska na lata 2018-2026. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2019 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych 

na rok 2019. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej na 2019 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy 

Konopiska. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjętej, jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Konopiska na rok 2019. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

15. Sprawy różne i zapytania. 

16. Zakończenie obrad. 

 

p.E.Bałdyga- zapytał, czy są uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie było. 

                                                                

p.E.Bałdyga - poprosił o przegłosowanie porządku obrad. 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła nowy porządek obrad. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym. 

 

Sprawozdanie przedstawił p. Wójt Gminy (w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

p.E.Bałdyga - czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania?  

Uwag i pytań nie było. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Konopiskach  
 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 



 

4 

 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 7/II/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 listopada 2018 r.  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Konopiskach - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości na okres dłuższy  

niż 3 lata.  

 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych  

 

UCHWAŁA NR 8/II/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 listopada 2018 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości na okres dłuższy niż 3 lata- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Konopiska 

z organizacjami pozarządowymi na rok 2019. 

 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 9/II/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 listopada 2018 r.  

w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Konopiska z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2019 - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2018-2026.  
 

p.J.Janik- omówiła autopoprawkę. 
 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 
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p.J.Majdzik- odczytała uchwałę. 
 

p.M.Poleszczuk- poprosił o wyjaśnienie, czemu nie udało się przeprowadzić przetargu na  

transport publiczny? 

 

p.J.Janik- wyjaśniła, że ze względu na to, że nie będzie sesji. 

 

p.M.Poleszczuk-, kiedy się skończy ta umowa, która obecnie obowiązuje? 

 

p.J.Żurek- wyjaśnił, że umowa obowiązuje do 31.12.2018 r. 

 

p.M.Poleszczuk-, czemu nie ogłaszamy przetargu? 

 

p.J.Żurek- korzystamy z artykułu kryzysowego, który pozwala jeszcze przez rok 

kontynuować. Wyjaśnił, że zostało poinformowane społeczeństwo, że zostanie 

przeprowadzony przetarg unijny na wykonywanie transportu. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

UCHWAŁA NR 10/II/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 listopada 2018 r.  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2018-

2026- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok.  

 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 11/II/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 listopada 2018 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2018 rok- podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2019 rok.  

 

p.E.Bałdyga- poprosił o wyjaśnienie czy można całościowo przegłosować uchwałę? 
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p.W.Rodak- wyjaśniła, że jeśli radni dostali projekt uchwały z propozycją stawek, to możemy 

przegłosować całą uchwałę. 
 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  10 radnych 

                            „przeciw”                                    5 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 12/II/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 listopada 2018 r. 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok- podjęta 

większością głosów. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków 

transportowych na rok 2019. 

  

p.E.Bałdyga- zaproponował by w całości przegłosować uchwałę. 
 

p.E.Bałdyga-, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  11 radnych 

                            „przeciw”                                    4 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 13/II/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 listopada 2018 r. 

w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych na rok 2019- 

podjęta większością głosów. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej na 2019 rok.  

 

p.E.Bałdyga- zawnioskował o przyjęcie stawki dziennej opłaty targowej w wysokości: 

1) handel ze straganu - 30,00 – zł 

2) handel z samochodu lub innych pojazdów - 45,00 zł 

3) handel z ręki, z kosza - 15,00 zł 

 

p.E.Bałdyga- ogłosił 5 minut przerwy. 

Przerwa 

p.E.Bałdyga- wznowił obrady II sesji. Poprosił o przegłosowanie wniosku o przyjęcie stawki 

dziennej opłaty targowej w wysokości: 
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1) handel ze straganu - 30,00 - zł 

2) handel z samochodu lub innych pojazdów - 45,00 zł 

3) handel z ręki, z kosza - 15,00 zł 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    1 radnych  

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy Konopiska większością głosów przyjęła w/w. stawki. 

 

p.B.Jabłońska- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  14 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych  

                            „wstrzymało się”                         1 radnych 

 

 

UCHWAŁA NR 14/II/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 listopada 2018 r. 

w sprawie opłaty targowej na 2019 rok- podjęta większością głosów. 

 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy 

Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.J.Majdzik- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych  

 

UCHWAŁA NR 15/II/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 listopada 2018 r. 

w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy Konopiska- podjęta 

jednogłośnie. 

 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjętej, jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Konopiska na rok 2019. 

 

p.E.Bałdyga- uchwała była omówiona na komisji, czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.B.Jabłońska - odczytała uchwałę. 
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Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  7 radnych 

                            „przeciw”                                    8 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych  

 

Rada Gminy Konopiska większością głosów nie podjęła w/w. uchwały. 

 

 

Ad. 15.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

p.E.Bałdyga- wyjaśnił, że członkiem komisji nie może być przewodniczący rady i jego 

zastępcy. Poprosił o zgłaszanie kandydatów na czoków komisji. Zaproponował kandydata 

p.J.Benesza-, który wyraził zgodę. 
 

p.P.Szczerbak- zaproponował kandydata p.M.Cichonia-, który wyraził zgodę. 
 

p.E.Bałdyga- czy są jeszcze jakieś propozycje?  

Zgłoszeń nie było. 

 

p.E.Bałdyga- po podjęciu uchwały komisja musi się ukonstytuować. Czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.W.Rodak – przedstawiła autopoprawkę. 
 

p.J.Majdzik- odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych  

 

UCHWAŁA NR 16/II/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 16. Sprawy różne i zapytania.  

 

p.E.Bałdyga- odczytał interpelację złożoną przez klub radnych oraz interpelację od radnej  

K.Książek. 

 

p.M.Poleszczuk- w poprzedniej kadencji było zgłaszane by mieszkańcy ul. Modrzewiowej 

mogli głosować na Kopalni. Na wyborach ludzie nie wiedzieli gdzie mają głosować. Z czego 

wynikał błąd? Było to kilkukrotnie zgłaszane, były poprawki na sesji nanoszone. 

 

p.J.Parkitny- zbliża się okres zimowy, czy mamy wyłonioną firmę, która będzie wykonywała 

odśnieżanie? Poprosił o uwzględnienie odśnieżania dogi gminnej przez las do Walaszczyk. 

 

p.J.Majdzik-, na jakim etapie są przygotowania do budowy chodnika w Rększowicach? 

Wyjaśniła, że ruch jest bardzo duży. W jakim okresie czasu możliwa jest realizacja tej 

inwestycji? 
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p.M.Parandyk-, na jakim etapie jest zagospodarowanie wysepki przy ul. Klonowej? 

Przedstawił jak wygląda to miejsce. Poprosił o szybkie zagospodarowanie tej wysepki w celu 

zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańców. 

 

p.P.Szczerbak-, kto powinien odśnieżyć chodnik przed działką gdzie nie ma zabudowy 

mieszkaniowej? 

 

p.R.Skoczylas- poprosił o przedstawienie zakresu wykonania robót ul. Zielonej. 

 

p.J.Cisowska- poprosiła o udzielenie odpowiedzi o możliwości usytuowania nowego 

przystanku autobusowego w Jamkach. 

 

p.J.Atłasik- poprosił o podniesienie bezpieczeństwa na ul. Opolskiej. Zwrócenie się do policji 

o częstszą kontrolę. Poprosił o utworzenie uniwersytetu III wieku. 

 

p.R.Kołodziejczyk- poprosił o postawienie nowej wiaty przystankowej na ul. Focha. 

 

p.Z.Wołczyk- poinformował o problemie ze śmieciami, które zbierane są wybiórczo. 

Poprosił o przedstawienie, jaki zakres robót będzie obejmowało wykonanie kanalizacji na    

ul. Malinowej. 

 

p.A.Chmielewska- poprosiła o zaktualizowanie rozkładu jazdy autobusów na stronie gminy 

oraz przedstawienie rozkładu w jasny i przejrzysty sposób. Umieszczenie na stronie 

informacji, że do naszej gminy można dojechać autobusem linii 33. 

 

p.J.Benesz-, na jakim etapie jest budowa chodnika w Jamkach? 

 

p.W.Rodak- odczytała §24 ustawy o samorządzie gminnym dot. interpelacje i zapytania, 

wyjaśniła, że zmieniły się przepisy i interpelacje i zapytania można składać tylko na piśmie. 

Interpelacje wraz z odpowiedziami umieszcza się na BIPie. Sołtys składa interpelacje i 

zapytania za pośrednictwem radnego lub sprawach różnych. 

 

p.J.Żurek- dot. odśnieżania Walaszczyk jutro Kinga pojedzie. 

 

p.J.Parkitny- zwrócił się z prośbą o dojście do porozumienia z PZD by został wykonany 

przepust i usypać drogę z kamienia. 

 

p.J.Żurek- droga 908 oraz od Częstochowy do Tarnowskich Gór, mam informację 
niepotwierdzoną, że projekt Rększowice, aż do granic gminy został ukończony. Wyjaśnił, że 

są procesy sądowe, bo wykonawca nie dotrzymał zobowiązań. Marszałek przeznaczył 

3.600.000 zł na dokończenie tego projektu. Postaram się dowiedzieć czy dokończono projekt i 

czy jest pozwolenie na budowę. Zagospodarowanie wysepki w Kopalni, nie będziemy z tym 

czekali- zostanie zrobione. O wykonanie ul. Zielonej urząd wnioskował, w czasie rozmowy z 

ludźmi. Na początku miał być chodnik w części. Gdy geodeta przystąpił do pomiarów 

okazało się, że musielibyśmy obniżyć jezdnię o 50 cm, bo jeśli tego nie zrobimy to 

wprowadzimy ludziom wodę na posesje. Chodnik został wycofany, jest pobocze. Chodnik 

byłby na części, pobocze jest na całości. Wyjaśnił, że do pewnego odcinka mamy 

uporządkowane prawa własnościowe i tam możemy zrobić. Musimy być właścicielem jak 

chcemy pozyskać środki. Wyjaśnił, na jakim odcinku mamy uregulowane. Można to robić, 
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ale gmina to robi z własnych środków. Odp. dla p.Atłasik. Postaramy się na spokojnie 

przemyśleć podwyższenie bezpieczeństwa na ul. Opolskiej. Przymierzamy się do utworzenia 

uniwersytetu III wieku. Prędkość, było kilkanaście razy wnioskowane. Policja wyjaśnia, że 

jest kodeks drogowy, prędkość w terenie zabudowanym wynosi 50 km/h. Wiata przystankowa 

na ul. Focha- temat był kilka razy poruszany. Tam są przepychanki odnośnie własności. Ulica 

jest bardzo uczęszczana, nie można mieć dłuższego postoju. Są prowadzone rozmowy dot. 

tereny przy PKSie. Odp. dla p.Wołczyka- jak nie wiadomo, o co chodzi, to chodzi o 

pieniądze. Byłem na rozmowach, gdzie gmina Kalety ustaliła stawki za śmieci: segregowane 

14 zł a niesegregowane 25 zł. Czekają, żeby jak najwięcej śmieci zostało, bo ceny będą 
wyższe. Po długich negocjacjach było 580 zł za tonę niesegregowanych a za segregowane 

550 zł. W przetargu mieliśmy 79 zł za segregowane oraz 339 za niesegregowane. Nikt nie 

sądził, że te ceny pójdą tak do góry. Wyjaśnił, że musimy oddać na wysypisko regionalne, 

gdzie koszty są bardzo wysokie. Odp. dot. ul. Malinowej- wyjaśnił, że woda doprowadzona 

jest w ½ części ulicy od ul. Górnej. Wykonawca jest jeden, cena była bardzo atrakcyjna. 

Podobna sytuacja jest na ul. Stawowej za bardzo dobre pieniądze zostało zrobione. Rozkłady 

jazdy na stronie gminy, jeśli są nieaktualne to zostaną zaktualizowane. Błędem było, że często 

ulegały zmianie. Zamieścimy informację, że na teren gminy można dostać się autobusem linii 

33 i zamieścimy rozkład jazdy. 

 

p.J.Cisowska- dodatkowy przystanek na Jamkach. 

 

p.J.Żurek- przystanki możemy zrobić przy każdym domu. Nie dajmy się zwariować. 
Kierowcy się zatrzymają tam gdzie ktoś poprosi. Zostańmy przy tym, co jest. 

 

p.J.Cisowska- wyjaśniła, że chodzi o dzieci szkolne z podstawówki. Rano o godzinie siódmej 

dzieci stoją w lesie przy Pająku. 

 

p.J.Żurek- wyjaśnił, że nie wie, czemu tam stoją, bo kierunek jazdy jest określony od ul. 

Sportowej. 

 

p.J.Cisowska- wyjaśniła jak jedzie autobus. Dzieci od remizy w Jamkach i z początku 

miejscowości idą na Pająk. 

 

p.J.Żurek- porozmawiamy na ten temat, proszę przyjść porozmawiamy i zastanowimy się. 
Jestem za dziećmi. Zastanowimy się, czemu tam idą, gdzie jest bezpiecznie. Chciałbym by te 

rozmowy odbywały się u mnie w gabinecie, bo będą szybciej załatwione. 

 

p.B.Ankowska- Lis- odnoście ul. Modrzewiowej wyjaśniła, że radni zgłaszali tą poprawkę, 
obwieszczenie o obwodach i okręgach zawierało tą poprawkę, błąd nastąpił w momencie 

przekazania danych do rejestru wyborców. Po pierwszej turze wyborów chcieliśmy by w 

drugiej zostało zmienione. Okazało się, że spis wyborców musi być jednakowy. Będziemy to 

zmieniać na kolejne wybory. Pracownik USC był zobowiązany te osoby poinformować. 
 

p.M.Poeszczuk- wszyscy nie byli powiadomieni. W jakiej formie mieli być powiadomieni? 

 

p.B.Ankowska- Lis- telefonicznie. 

 

p.E.Bałdyga- podziękował za pracę włożoną w usprawnienie urządzeń by sesja przebiegła 

pomyślnie. 
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Ad. 17. Zakończenie obrad. 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad p. Edward Bałdyga Przewodniczący Rady podziękował 

za udział w sesji, zamknął obrady II sesji Rady Gminy Konopiska. 

Sesja trwała do godziny 13:50. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządziła:                                      Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

Anna Podsiadlik                                                          Edward Bałdyga 

 

 

p.J.Majdzik- zaprosiła na sztukę „Skąpiec”, która będzie wystawiana na deskach szkoły             

w Hutkach 30.11.2018 r. o godz. 16: 00. 


